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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
 

Jednání číslo 6/2019 

Datum, čas 18. 3. 2019 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří 

Krátký, Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil  

Omluveni (1) Jan Valenta 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Kateřina Gregorová 

Ověřovatelé zápisu Jiří Krátký, Vojtěch Musil  

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Kateřinu Gregorovou a za ověřovatele zápisu Jiřího 

Krátkého a Vojtěcha Musila. 

 

Usnesení 19/06/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Kateřinu Gregorovou a za 

ověřovatele Jiřího Krátkého a Vojtěcha Musila. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. T. Snopek navrhl doplnění 

programu o body v sekci „Různé“. 

 

Program zasedání: 

• Projektová dokumentace na novou lávku 

• Kontrola stavu stávající lávky 

• Strategický plán 

• Věcná břemena 

• Příspěvek na činnost místních spolků pro rok 2019 

• Oznámení o vzniku škod na lesním porostu od společnosti Lesy ČR 

• Různé 
o Příspěvek na akci Královský průvod 2019 
o Vyhodnocení činnosti zastupující ředitelky MŠ – udělení odměny 
o Reklamace oplocení MŠ 
o Schválení účetní závěrky MŠ 
o Výše vodného pro rok 2019 
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o Letecké snímkování 
o Pořízení platebního terminálu 
o Hospodářská činnost 
o Účetní služby 
o Odměňování zastupitelů 

 

Usnesení: 19/06/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje program jednání č. 6/2019. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0) 

2 Projektová dokumentace na novou lávku 

 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil zastupitelstvu návrh cenové nabídky na tvorbu projektové 

dokumentace včetně bouracích prací týkajících se stávající lávky, který jsme obdrželi od projekční 

kanceláře prof. Stránského. Vzhledem ke skutečnosti, že v rámci jednacího řízení bez uveřejnění není 

možné ověřit nabízenou cenu konkurenčními nabídkami, bude porovnána cenová nabídka 

prostřednictvím kalkulačky honorářového řádu ČKA. J. Krátký informoval zastupitele o novele zákona 

o vnitrozemské vodní plavbě, do kterého se pozměňovacím návrhem dostalo vyškrtnutí dolního toku 

Berounky ze seznamu vodních (plavebních) cest. Zákon je nyní v Senátu a je vysoká pravděpodobnost 

jeho schválení, čímž přicházíme o možnost získat na novou lávku až 100% příspěvek ze Státního 

fondu dopravní infrastruktury. Zastupitelé budou hledat další možnosti získání dotací (Ministerstvo 

pro místní rozvoj, dotace z EU v současném i příštím programovém období). 

 

Usnesení 19/06/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá finančnímu výboru prověřit další 

možnosti dotací na výstavbu nové lávky a starostovi obce zajistit porovnání nabídkové ceny 

s kalkulačkou honorářového řádu ČKA. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

3 Kontrola stavu stávající lávky  

Návrh: Starosta T. Snopek předložil zastupitelstvu návrh na zajištění kontroly stavu stávající lávky. 

Dále zastupitelstvu předložil cenovou nabídku z minulého roku, kdy proběhla stejná kontrola. 

Zastupitelé se v diskuzi vyjádřili k tomuto bodu kladně. 

 

Usnesení 19/06/03: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá starostovi poptat kontrolu stavu 

stávající lávky přes řeku Berounku. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0) 
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4 Strategický plán 

 

Návrh: Zastupitel J. Krátký informoval zastupitele o průběhu dotazníkového šetření. Byly odevzdáno 

celkem 382 dotazníků, zapracovávají se ještě poslední ručně vyplněné dotazníky. Zastupitelé byli 

informováni o termínu jednání pracovní skupiny pro tvorbu strategického plánu dne 25.3. od 18:00 

v Sokolovně (výsledky dotazníku, SWOT analýza), 25.4. od 17:00 (vize a cíle do roku 2029), v týdnu od 

10.6. (návrh opatření a akční plán projektů). Dále bylo připomenuto, že se plánují dvě participační 

setkání s občany (24.3. v Hospůdce Na návsi na Rovinách a 4.4. v Třebani v České hospodě) vždy od 

18:00 

 

Usnesení 19/06/04: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá předsedovi komise pro komunikaci 

s občany zpracovat prezentaci výsledků dotazníkového šetření ve Zpravodaji a informovat občany o 

diskusi na téma veřejná prostranství (Facebook, nástěnky). 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

5 Věcná břemena  

Návrh: Zastupitelstvo obce projednalo návrh p. Jiřího Horáka, bytem Pod Svahem 0225, Hlásná 

Třebaň, 267 18, Karlštejn na uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene inženýrské sítě pro 

vybudovanou vodovodní přípojku pro parc č. 941/1 z parc.č. 942 a 943 v k.ú. Hlásná Třebaň a žádost 

a návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene inženýrské sítě ve prospěch p. 

Vlastimila Čermáka, bytem Černochova 1073/7, 158 00 Praha - Košíře, pro parc č. 484/1 z parc.č. 

476/1, v. k.ú. Hlásná Třebaň, který hodlá zahájit výstavbu vodovodní přípojky na adrese Luční 156   

Usnesení 19/06/05: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje záměr uzavřít  smlouvu o zřízení 

věcného břemene inženýrské sítě mezi Obcí Hlásná Třebaň a p. Jiřím Horákem, bytem Pod Svahem 

0225, Hlásná Třebaň, 267 18, Karlštejn - pro parc č. 941/1 z parc.č. 942 a 943 v k.ú. Hlásná Třebaň dle 

předloženého návrhu a pověřuje starostu uzavřením smlouvy. 

 

Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje záměr uzavřít  smlouvu o smlouvě budoucí zřízení 

věcného břemene inženýrské sítě mezi Obcí Hlásná Třebaň a p. Vlastimilem Čermákem, bytem 

Černochova 1073/7, 158 00 Praha - Košíře, pro parc č. 484/1 z parc.č. 476/1, v. k.ú. Hlásná Třebaň, 

dle předloženého návrhu a pověřuje starostu uzavřením smlouvy.  

 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  
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6 Příspěvek na činnost místních spolků pro rok 2019 

Návrh: Zastupitelé projednali předložený návrh příspěvků na místní spolky, který předložil Miroslav 

Stříbrný. Předseda kulturního výboru informoval zastupitele o podaných žádostech o příspěvky na 

kulturní akce od místních spolků. Po každé uskutečněné akci bude zpracováno její finanční 

vyhodnocení do přehledové tabulky 

 

Usnesení 19/06/6: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje výši příspěvků dle přílohy č. 1 na 

předložené kulturní akce pro rok 2019 a ukládá předsedovi finančního výboru sledovat finanční 

vyhodnocení jednotlivých akcí. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

 

7 Oznámení o vzniku škod na lesním porostu od 

společnosti Lesy ČR 

Návrh: Starosta T. Snopek informoval zastupitelstvo o oznámení o vzniku škod na lesním porostu, 

které zaslala společnost Lesy ČR. Škodu způsobilo stádo koz pasoucí se u silnice směrem na Mořinu. 

Vzhledem k tomu, že většina zvířat není evidována, požadují Lesy ČR zásah obce. Možností řešení je a 

nechat kozy odchytit a ustájit po dobu 3 měsíců. Pokud se do 3 měsíců nikdo k vlastnictví zvěře 

nepřihlásí, stanou se majetkem obce a může s nimi obec nakládat. Náklady na odchyt a ustájení 

současného množství zvěře byly odhadnuty na cca 300 tis. Kč. Dne 21. 3. je naplánováno velké místní 

šetření s p. Skořepou za účasti Státní veterinární správy, České plemenářské inspekce, Policie ČR, 

odboru životního prostředí MěÚ Beroun a obce.   

 

Usnesení 19/06/7: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá starostovi zorganizovat místní šetření 

s p. Skořepou za účasti Státní veterinární správy, České plemenářské inspekce, Policie ČR, odboru 

životního prostředí MěÚ Beroun a obce a pověřuje starostu jednáním s právní kanceláří V. Lásky ve 

věci zpracování trestního oznámení na neznámého pachatele. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

8 Různé 

8.1 Příspěvek na akci Královský průvod 2019 

Návrh: Starosta T. Snopek zastupitele informoval o žádosti města Dobřichovice o příspěvek na akci 

Královský průvod Karla IV. , který se koná 1 - 2.června. Zastupitelé žádost projednali.  
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Usnesení 19/06/8.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje příspěvek na akci Královský průvod 

2019 ve výši 5.000 Kč a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

8.2 Vyhodnocení činnosti zastupující ředitelky MŠ  

Návrh: Starosta T. Snopek informoval o planém vnitřním předpisu obce týkajícím se ročního 

hodnocení činnosti mateřské školy a její ředitelky z roku 2015. V diskusi se zastupitelé shodli na tom, 

že stávající formát hodnocení není optimální. Hodnocení ředitelky MŠ by mělo být založeno na 

vyhodnocení ročního plánu rozvoje zpracovaném MŠ a schválením plánu rozvoje na následující rok. 

Ředitelka MŠ zpracovává výroční zprávu, ve kterém by měly být informace pro vyhodnocení činnosti 

uvedeny. 

 

Usnesení 19/06/8.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá zastupující ředitelce MŠ Hlásná 

Třebaň prezentovat zastupitelstvu Výroční zprávu o činnosti MŠ a ukládá starostovi obce připravit 

návrh změny vnitřní směrnice na hodnocení činnosti a odměňování ředitelky do 30.6.2019. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

 

8.3 Reklamace oplocení MŠ 

Návrh: Starosta T. Snopek informoval zastupitele o průběhu reklamací na budově MŠ. Reklamace 

vzduchotechniky, původní reklamace kamer a požárních klapek byla vyřešena. V mezičase se objevila 

další závada k reklamaci, opět přestaly fungovat dvě kamery. Z původních reklamací zbývá dořešit 

oplocení. Zlínské stavby navrhly dvě možnosti řešení reklamace oplocení, z nichž ani jedna nebyla 

zastupiteli hodnocena jako výhodná pro obec. 

 

Usnesení 19/06/8.3: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá starostovi obce požadovat odstranění 

závady na oplocení v plném rozsahu, bez spoluúčasti obce. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

8.4 Účetní závěrka MŠ 

Návrh: Předseda finančního výboru M. Stříbrný informoval zastupitelstvo o účetní závěrce Mateřské 

školy za rok 2018. Finanční výbor závěrku zkontroloval a doporučil schválit. 
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Usnesení 19/06/8.4: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje účetní závěrku Mateřské školy 

Hlásná Třebaň za rok 2018 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

 

8.5 Výše vodného 2019 

Návrh: Zastupitelstvo obce bylo obeznámeno s novou kalkulací výše vodného pro rok 2019 

kalkulované firmou Aquaconsult . Došlo k navýšení na 56,20Kč/m3.  J. Krátký navrhnul navýšení 

vodného i stočného srozumitelně vysvětlit občanům přes místní zpravodaj, kde bude problematika 

probrána. Místostarosta V. Konvalinka připomenul, že do budoucna by bylo dobré zajistit si vlastní 

zdroj pitné vody (např. možné napojení na Dobřichovice, kde by bylo potřeba dodělat k propojení jen 

krátký úsek, další možností je napojení na Řevnice nebo vlastní vrt). 

 

Usnesení 19/06/8.5: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje výši vodného pro rok 2019 ve výši 

56,20Kč/m3 a ukládá místostarostovi informovat občany a vysvětlit navýšení ve Zpravodaji obce. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

8.6 Letecké snímkování 

Návrh: Starosta obce T. Snopek předložil zastupitelstvu cenovou nabídka na letecké snímkování obce. 

Zastupitelé nabídku projednali a dohodli se, že letecké snímky zajistí vlastními silami (Vojtěch Musil, 

Michal Knor). Kateřina Gregorová nabízí grafickou úpravu k tisku. 

 

Usnesení 19/06/8.6: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá V. Musilovi zajistit letecké snímkování 

obce.  

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

8.7 Pořízení platebního terminálu na obec 

Návrh: Předseda finančního výboru předložil zastupitelstvu cenovou nabídku na snížení nákladů za 

finanční služby od České spořitelny a nabídku na pořízení platebního terminálu. Zastupitele se 

rozhodli pořídit mobilní typ terminálu formou pronájmu. 

 

Usnesení 19/06/8.7: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje pronájem platebního terminálu dle 

doporučení předsedy finančního výboru. 
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Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

8.8 Hospodářská činnost 

Návrh: Předseda finančního výboru M. Stříbrný předložil zastupitelům kalkulace nákladů a výnosů 

pro využívání služeb obecního pracovníka občany. Občané mají zájem o pronájem štěpkovače i 

s obsluhou a dalších služeb pracovníka a techniky. Pro provozování této činnosti by si obec musela 

zřídit živnostenské oprávnění a zajistit a s tím i spojené účetní vedení evidence. Nebo by bylo možné 

řešit tyto služby pomocí místních poplatků (např. určitého objemu svozu a zpracování bioodpadu 

v ceně za odpad). 

 

Usnesení 19/06/8.8: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá starostovi a místostarostovi předložit 

zastupitelům návrh formy řešení hospodářské činnosti. 

 

Hlasování: Pro (8) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Jiří Krátký, 

Michal Knor, Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (0)  

8.9 Odměňování zastupitelů 

Návrh: Starosta obce T. Snopek otevřel otázku odměňování neuvolněných zastupitelů, která byla 

diskutována při schvalování rozpočtu na rok 2019. Starosta ocenil stávající pracovní tempo 

zastupitelstva a množství práce, které odvádějí předsedové výborů i neuvolnění zastupitelé. Předseda 

finančního výboru M. Stříbrný informoval o celkových ročních nákladech na odměny zastupitelům 

v roce 2019 ve výši 180 tis. Kč. V diskusi se většina zastupitelů shodla, že odměny budou pro práci 

předsedů výborů a zastupitelů motivující. J. Krátký se vyjádřil, že tento názor nesdílí. 

 

Usnesení 19/06/8.9: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje odměny neuvolněným 

zastupitelům a předsedům výborů dle návrhu předsedy finančního výboru. 

 

Hlasování: Pro (7) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Tomáš Přibyla, Michal Knor, 

Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil, Proti (0), Zdržel se (1) Jiří Krátký  

 

Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 7/2019 

Datum, čas 1.4.2019, 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 
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Ověřovatelé:          Mgr. Vojtěch Musil     .…………………………………………….. dne ……………………… 
 
 
 
 
                                  Ing. Jiří Krátký            …………………………………………………dne ……………………... 
 
 
 
 
             Starosta:   Ing. Tomáš Snopek      …………………………………………………dne …………………….. 
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Příloha č. 1 k zápisu č. 6/2019   

 
 
Fin. příspěvek spolkům na KULTURNÍ AKCE 
V ROCE 2019:  
     
 

 spolek     

termín akce TJ Sokol SDH ČČK 

ÚNOR/BŘEZEN Sokolský ples      5 000 Kč      

ÚNOR/BŘEZEN Dětský karneval      5 000 Kč      

DUBEN Čarodějnice          5 000 Kč    

KVĚTEN  Máje    10 000 Kč      

ČERVEN Den dětí Rovina          5 000 Kč  

ČERVEN Dětský den       5 000 Kč      

SRPEN  Hasofest        15 000 Kč    

LISTOPAD Drakiáda           5 000 Kč    

PROSINEC  Mikulášská besídka      5 000 Kč      

 PROSINEC Mikulášská besídka          5 000 Kč  

 CELKEM    30 000 Kč      25 000 Kč     10 000 Kč  

                                                                                                                                                                                         


